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A TÍTOL PERSONAL 

El projecte ERC a La Roca: un matrimoni ben avingut 
Després de contemplar astorat com aigunes 

immobiliàries del meu pöble s'enriqueixen amb mètodes 
poc elegants, com els projectes i serveis culturáis del 
meu poblé naveguen, com laflora i fauna deis contorn es 
mor per deixadesa i especulado, com es nega als meus 
veins la possibilitat de conèixer els comptes clars de 
l'Ajuntament 1 com es solucionen els problèmes entre 
regidora a hosties; un servidor es planteja l'entrada a la 
política local com una qüestió de consciència. Aquí o 
ens hi posem tots plegats, o això acabará com la "cosa 
nostra" siciliana. 

És a dir, penso que ningú amb una mica 
d'honestedat pot dir que passa, perqué els ajuntaments 
començen a remenar molts milions (peles de tots), i fer-
ho com s'esta fent a la Roca és de jutjat de guàrdia. 

Com que sembla que no sóc jo sol qui ho pensa, 
una colla de joves de la Roca (ben apadrinats), hem 
decidit fer-hi alguna cosa, sense massa pretensions 
però amb ganes de treballar. Senzillament es tracta de 
presentar una candidatura a les properes eleccions 
municipals i a veure qué hi diu la gent. El que sí tenim 
ciar és que el projecte és de llarga durada, i no el pensem 

1 0 deixarmorirdesprésdei28demaig. Cree que ara no ens 
hi juguem gaires coses, ja que cap de nosaltres viu de 
l'ajuntament ni té constructores subvencionades. 

Per altra banda hem trobat un partit d'esquerres 
en pie augment de popularitat que pretén (com tots) 
presentar les máximes candidatures possibles als 
municipis catalans. Aquest és un suport bàsic per ais 
nostres objectius ja que som conscients de les nostres 
limitacions. Un assessorament tècnic, una mica 
d'experiència i, perqué no dir-ho, una bona campanya és 
necessari per una tasca com aquesta. 

Així dones, com a independents però sota les 
sigles d'ERC, hem edificat aquest matrimoni i pretenem 
parir un fill, que será una ilista de persones que es 
presenten com a candidats a regidors de l'Ajuntament 
de la Roca del Vallès. 

Les cìrcumstàncies 
En Joan Pujol porta una eternitat d'anys com 

alcalde de la Roca, la seva gestio ha estât, diguem-ne, 
borrosa. No vol fer una auditoria dels comptes d'un 
ajuntament que deu una pila de milions i no sap com els 
pagará. La Roca és un pöble destinât a créixer molt eis 
propers anys, això vol dir molta construcció i el senyor 
Pujol creu que allá on se n'han construir dos se'n poden 
construir quatre, i això no és així. La Roca és un municipi 
sense serveis bàsics culturáis, esportius i sanitaris. On 
volem anar a parar? 

L'alternativa socialista ha demostrat no ser tal i 

les passades eleccions no va seber oferir un canvi 
atractiu. A més, aquest partit està al govern, i un govern 
que transforma els meus impostos en morts enterrais 
en cal viva, no es mereix el meu respecte (i sento molt 
que això no siguí una metàfora). 

Iniciativa està fent una oposició poc efectiva, crec 
que una oposició ha de ser capaç de fer noves propostes 
i treballar-les, tirar-Ies endavant de la manera que siguí. 
AIgú sap qué ha fet en Navascués a l'ajuntament? o qué 
hi va fer quan era secretan local d'ensenyament? 

Les alternatives independents em semblen poc 
seriöses, unes per sectàries (qué vol dir independents 
per la Torreta?) i d'altres perqué es trobaran mancades 
de recursos en molts moments (suposo...). Amb el PR 
no he tingut mai cap dubte. 

Per últim hi ha l'opció de quedar-se a casa o de 
resar els Goigs a Santa Rita patrona dels impossibles, 
però això acostuma a donar pocs résultats. 

La Roca és un pöble en un moment critic, ve 
molta gent a viure-hi i no sabem com integrar-los en la 
dinàmica del pöble. La Roca, ara, necessita d'un pia a 
llarg termini que marqui unes línies generals a seguir, 
amb coheréncia i fonaments, i, si pot ser, consensual 
Des d'ERC ens plantejem fer aquesta feina i d'altres. 

Propostes 
Aquí hauríem de posartot allò de la transparéncia 

i l'honestedat, de la bona gestio i la baixada dels 
impostos i no sé qué més. Però jo temo que opcions a 
governar en tenim poques. Per tant crec que ens hem de 
proposar de presionar per tirar endavant unes quantes 
coses urgents i anar élaborant un pia estratégic 
consensual i trebaliat per tots els qui ho vulguin. Temo 
que s'està fent politica locai des de darrera la cortina, i 
això no es pot permetre. 

Les coses urgents tenen nom propi: una biblioteca 
municipal, una auditoria als comptes de l'ajuntament, 
un respecte minuciôs al Pia General Urbanistic, uns 
serveis minims, una tasca de respecte als boscos i la 
fauna que ens envolta (qué ha passat amb el parc de 
Serra Marina, és a dir Céllecs?). Són coses molt 
bàsiques, però per algun Hoc hem de començar. 

El pia a llarg termini és una manera de dir que 
volem entrar en una dinàmica de debat creatiu que 
permeti fer de la Roca el pöble que ens vingui de gust, 
però pariat calmadament i obert a noves propostes. 
Propostes de la gent que està fent cultura, esport, 
tertúlies o fins i tot política. Però d'això ja n'anirem 
parlant. 

Lluc Pelàez i Vinyes. 
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